
Ahoj Martine, 
po přečtení divokých diskuzí na Facebooku Ti musíme také napsat. 
Protože nás "předběhl" Punk Trail tým, který to napsal skvěle a mluví 
nám z duše, zkrátíme to: 
Vokober(g) hodnotíme jako skvělou akci a líbí se nám na ní úplně 
všechno - různá místa startů, různá povolená doprava, limit 24 
hodin,... 
Zázemí, které pro nás dělá Tvůj tým na Doubravce, je dokonalé. 
Děkujeme a těšíme se na další ročník!!! 
Ivana a Kristýna, Brzdové kotouče 
 


